

Bestyrelsesmøde d. 19/1 - 2023

Erling: 352 medlemmer p.t. Vi skal have lukket nogle hold og slået nogle hold sammen pga faldende medlemstal. Det er især leg og plask. Opdatering af billeder af trænere/hjælpetrænere til hjemmesiden.

Henrik: Intet nyt fra sponsorsiden. Vores nye tøj til elite 1 er ankommet.

Rikke: Oprydning i depotrum - vi mangler plads til alle vores remedier. Vi skal have alle vores aftaler på skrift.

Overvægt i fællesskab - foreningen vil gerne slå sig sammen med os omkring dette. Rikke undersøger hvad der er af udgifter eller om der er udgifter.

Trænere/hjælpetrænere - vi kommer til at mangle. Vi skal allerede nu spørge elitesvømmerne og de ældste øvede svømmere. Vi er også nødt til at afvente hvor mange der skal på efterskole etc.

Camilla: Kommende generalforsamling = Camilla udtræder som formand. Erling og Anne udtræder som bestyrelsesmedlemmer.

Rikke stiller op som formand.

Anja (kasserer): Gennemgang af regnskab. Vi skal til at tage en ny app i brug til at dokumentere udlæg og kørsel. Vi skal kunne efterleve nye krav om digital bogføring.

Eventuelt: Vi vil gerne have mere fokus på handicapsvømning - måske samarbejde med Vordingborg handicapforening? Vi havde succes med parasvømning til VO Open.

Samarbejde med efterskoler omkring svømmelinje?

Er der nogle talenter ude omkring i oplandet?

Oprette svømmehold for børn der har lang transporttid (Lundby, Præstø, Møn, Kalvehave)